

Tariq Aziz: There is nothing very big left in this subject except the Americans casting doubt that Iraq may produce biological weapons and use them for terrorism

طارق عزيز: ما باقي شيء بهذا الموضوع كبير جدا غير التشكك الأمريكي أنه والله العراق ممكن ينتج سلاح بيولوجي ويستخدمه للإرهاب

Tariq Aziz: The serial number of every single missile is known because our suppliers were the Russians, the Soviets. Our missiles are the Russian missiles that we bought. The Russian invoices are clear, sometimes there are Russian discrepancies, but they are checked later and they were checked and it was over. This many, 100 missiles. This is the evidence and they cannot say ...

طارق عزيز: أرقام الصواريخ إلى حد الصاروخ صارت واضحة لأنها احنا المجهّر مالتنا هو الروس، السوفيت. احنا صواريخنا هي الصواريخ الروسية اللي اشتريناها، فهم القائمة مال المشتريات الروسية واضحة. يصير فيها نوبات خرابيط روسية، بعدين تتشيك، وانتشيك وانتهت، هلقد، ١٠٠ صاروخ، هذي الأدلة مالتها كلها. ما يقدرون يحكون ...

Saddam Hussein: The situation is a pity. Had I known that the war would

end; we would have found them on Israel's head.

صدام حسين: حرامات الواقع. لو كان أدرى تتوقف الحرب، كان وجدها على رأس إسرائيل.

Tariq Aziz: With respect to the issue of biological weapons which will linger, if the French and Russians help us, we could find a solution. I don't think it's farfetched that we could find a solution. All this talk that Iraq can produce it and use it for terrorism is nonsense. One can say that any country can use it.

طارق عزيز: في هذا الموضوع، البيولوجي الذي هو راح يبقى، يعني الفرنسيين والروس إذا عاوننا نقدر نجد له حل، يعني ما، ما أعتقد أنه مستبعد وهذا حكي مال أنه والله العراق ينتج ويستخدمه للإرهاب، هذا كلام فارغ.. يقدر واحد يقول أي دولة تقدر تستخدمه.

Saddam Hussein: Terrorism is coming. I told the Americans a long time before August 2nd and told the British as well, I think Hamed was there keeping the meeting minutes with one of them, that in the future there will be terrorism with weapons of mass destruction. What prevents this technology from developing and people from smuggling it? All of this, before the stories of smuggling, before that, in 1989. I told them "in the future, what would prevent that we see a booby trapped car causing

a nuclear explosion in Washington or a germ or a chemical one?"

صدام حسين: هو الإرهاب جاي. ويا الأمريكيةان قبل ٢ آب بفترة طويلة، وويا الإنجليز أيضا، موجود
كان حامد يضبط المحضر ويا أحدهم. قلتهم بالمستقبل راح يصير الإرهاب بأسلحة التدمير الشامل. فهو يعني شنهو اللي يمنع أنه تتطور هاي التقنية ويقومون الناس يشتغل التهريب؟ هاي قبل قصص التهريب، قبلها يعني بالـ ٨٩ قلتهم مايمنع في المستقبل نشوف سيارة ملغومة، الانفجار يصير نووي مثلًا بواشنطن أو جرثومي أو كيمياوي؟

Unidentified Man: Sir, the germ, any biologist can make it at home, make a bottle containing

رجل هويته غير معروفة: سيدى، الجرثومي أي بيولوجي يقدر يسويه بيته، يسوى له قنينة فيها ..

Saddam: This is coming, this story is coming but not from Iraq

صدام: فهذا جاي، هاي القصة جاية، بس مو من العراق.

Tariq Aziz: The biological is so simple in its structure that any biologist can make a germ bottle and drop it into a water tower and kill 100,000. This is not done by a state, no need to accuse a state, an individual can do it. Even an American individual in a house, close

to the White House, I mean, they don't have a logical argument.

طارق عزيز: لا، هذي ما يقدرون ... البيولوجي هلقد بسيط في تركيبه، يعني هلقد بسيط، أي بيولوجي يقدر يسوى له قنينة جرثومية ويدبها بتانكي مال ماي ويقتل له ميت ألف، فهذا مو دولة، مو بالضروري أنك أنت تفهم دولة. فرد يقدر يسويه. وفرد يقدر يسويه أمريكي و ببيت بجوار البيت الأبيض. يعني، ما عدهم بيه منطق قوي.